
Protokół Nr XXIX/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz - Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski – Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwieram XXIX sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich radnych przybyłych na sesję. Witam Panią 

Sołtys, Panów Sołtysów. Witam również Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, Pana 

Sekretarza, Panią Skarbnik. Jak radni zauważyli również w dzisiejszej sesji uczestniczą 

Panowie z Komendy Powiatowej Policji w Jaśle, kierownictwo Policji w osobach Komendanta 

Pana Roberta Wróbla i Drugiego Zastępcy Bartłomieja Świerczka. Panowie będą mieć później 

oddany głos, bo chcą uzasadnić wniosek, jaki był skierowany do Rady Gminy i Urzędu Gminy. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, na 15 radnych ustawowego składu obecnych na sesji 

jest 13 radnych, a więc obrady są prawomocne i uchwały podjęte na sesji również będą 

prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

6. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

9. Daniel Socha – Mrukowa, 

10. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

11. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

12. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

13. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radni nieobecni: 

1. Łukasz Gortad – Czekaj, 

2. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 



2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski, 

9. Robert Wróbel – Komendant Powiatowy Policji w Jaśle, 

10. Bartłomiej Świerczek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Jaśle. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady – Pozwólcie, że porządek obrad już odczytam na siedząco. Porządek 

obrad dzisiejszego posiedzenie sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia oraz zasad przyznawania okresowych 

stypendiów sportowych i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołectwa do „Podkarpackiego Programu Odnowy 

Wsi na lata 2021-2025”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pielgrzymka na 

lata 2021-2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty innym instrumentem płatniczym 

podatków, opłat i innych nieopodatkowanych należności budżetowych o charakterze 

publicznoprawnym stanowiących dochody budżetu Gminy Osiek Jasielski. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Osiek Jasielski na lata 

2021-2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

12. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Nie mam, Wysoka Rado, wniosku co do zmiany porządku obrad, 

a więc poddaję przedstawiony porządek obrad pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem 



porządku obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

I myślę, że tutaj, już w tym momencie, możemy oddać głos Komendantowi Komendy 

Powiatowej Policji w Jaśle Panu Robertowi Wróblowi, bardzo proszę. 

 

Robert Wróbel – Komendant Powiatowy Policji w Jaśle – Dziękuję bardzo. Szanowny Panie 

Wójcie, Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, dzisiaj jesteśmy tutaj 

z Panem Komendantem, Zastępcą, w związku z tym naszym wnioskiem o dofinansowanie 

do zakupu pojazdu. Wiecie Państwo, że jest realizowany teraz projekt remontu generalnego 

Komisariatu Policji w Nowym Żmigrodzie. Trwało to trochę, parę lat, ale doszliśmy 

do wniosku jednak, że nie będziemy szukać nowej działki, nowego budynku, żeby to na nowo 

budować, tylko trzeba wziąć te pieniądze, które daje Komenda Główna i zdecydowaliśmy się 

na remont w tym miejscu, który jest, ale będzie to całkowicie zmieniony budynek. Prace już 

trwają i w związku z tym, że oddanie tego budynku ma być końcem roku, tak planowo, 

zwróciliśmy się z wnioskiem o dofinansowanie zakupu pojazdu. Wiemy, że nie ma tam 

samochodu terenowego. Chcielibyśmy kupić samochód terenowy, który będzie spełniał 

warunki do dojazdów w różne miejsca, bo wiadomo, Żmigród i te tereny są niekiedy takie, 

że nie dojedzie osobowym samochodem. Wiemy, że policja powinna się sama finansować, ale 

jest taka możliwość, że jeżeli zebralibyśmy pewną kwotę pieniędzy, około 60 000 zł, to można 

by skorzystać z dofinansowania z Komendy Głównej i z Ministerstwa i zakupić ten samochód 

za 120 000 zł. W związku z tym byliśmy po wstępnych rozmowach z Panem Wójtem 

i zwróciliśmy się o kwotę 20 000. Oczywiście też rozmawialiśmy z sąsiednią gminą, z Nowym 

Żmigrodem, która też na razie, w chwili obecnej nie wiem, jaką kwotę zadeklaruje, ale myślę, 

że będzie to może wyższa, bo większa gmina. Być może będziemy się starać jeszcze od 

Starosty, ponieważ wiem, rozumiem jaka sytuacja jest i Państwo też mają wydatki na inne 

rzeczy i ja to dobrze rozumiem. Też z mojej strony jest taka prośba, żeby po prostu, jeżeli by 

Państwo mogli, żebyście Państwo mój wniosek poparli, bo ten samochód naprawdę się przyda, 

umożliwi szybsze dotarcie. Jak wiecie Państwo, taką Kią nie zawsze się dojedzie, a czasami 

chodzi też o minuty czy sekundy, żeby być szybciej na miejscu jakiegoś zdarzenia. Także jest 

taka możliwość żeby dofinansować i bardzo bym prosił, jeżeli by w Państwo mogli, 

to przychylnie ustosunkować do tego wniosku. Samochód będzie oczywiście na stanie Nowego 

Żmigrodu. To nie będzie samochód, żeby ktoś nie myślał, że będzie wzięty do Komendy 

Powiatowej, bo my samochody swoje mamy. Taki gest zrobił Wójt ze Skołyszyna, który 

w ubiegłym roku dofinansował w połowie ten samochód i bardzo fajnie to wyszło, także bardzo 

bym prosił jeszcze raz o przychylne nastawienie się do tego. Ja wiem, że Policja powinna się 

sama finansować, ale jest taka sytuacja jaka jest, także i Państwa też rozumiem, że macie 

wydatki, bo wiadomo, że sytuacja taka jest, a nie inna, pandemia, macie też inne społeczne 

wydatki, ale jeśli byście Państwo mogli, to bardzo bym prosił o przychylne nastawienie do tego. 

Dziękuję. Jeżeli jakieś pytania, to odpowiem. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Komendantowi. Bardzo proszę, czy ktoś 

z Wysokiej Rady chciałbym zadać jakieś pytanie? Proszę Pana Wójta. 

 



Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, Panowie Komendanci, cieszymy się, że Panowie dzisiaj do nas przybyli, 

na naszą sesję. Pewno jest okazja jakieś pytania też Panom zadać. Myślę, że jeszcze takie 

spotkanie odbędziemy, porozmawiamy więcej. Dzisiaj rozmawiamy o samochodzie, którego 

dotyczy wniosek i o który Panowie Komendanci tutaj zabiegają. Ja tutaj muszę radnym 

powiedzieć, że też przeprowadziłem taką rozmowę z Komendantem Gminnym z Nowego 

Żmigrodu. Był Pan Komendant, był pracownik z naszej Gminy, który pracuję na tym 

posterunku i chcę powiedzieć tak, że na pewno te , które w tej chwili są w Komisariacie są 

mocno wysłużone. Jak rozmawiałem z Panem Komendantem, mówił, że właśnie chcą zakupić 

taki terenowy samochód, dlatego też zwrócili się do nas o środki. Też rozmawiałem z innymi 

wójtami i również koledzy wójtowie powiedzieli, że takiego wsparcia udzielą, dlatego też 

prosiłbym Szanowną Radę o poparcie tego wniosku i przychylenie się do tego, abyśmy tutaj 

również te środki przekazali. Panie Komendancie, ja tutaj muszę powiedzieć, że ten wniosek 

był na kwotę 20 000. Myśmy tak przeanalizowali tę kwestię i chcielibyśmy udzielić 

dofinansowania na poziomie 15 000. Jeżeli Rada taką zgodę wyrazi, taki jest wniosek i jeżeli 

to Rada zaakceptuje, to w ten sposób będziemy chcieli. Dziękuję bardzo. 

 

Robert Wróbel – Bardzo dziękuję. Oczywiście nie ma problemu.  Jest kwota 15 000. Myślę, 

że w przyszłości też będziemy się może częściej spotykać, no bo teraz tak jak Pan Wójt 

powiedział, jest pandemia. My też mamy swoje ograniczenia, że na tę sesje mniej jeździmy. 

Takie mamy też polecenia. Ale są takie, na których pasuje być i zawsze jestem do dyspozycji 

Państwa, czy telefonicznie, czy teraz jak ktoś ma jakieś pytania, to bardzo proszę. Dziękuję. 

 

Wójt Gminy – Panie Komendancie, nowy posterunek, nowy samochód przydałby się. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo dziękuję Panu Wójtowi. Czy ktoś jeszcze z Wysokiej Rady 

chciałby skorzystać z obecności Komendantów i zadać ewentualnie inne pytania jeszcze? 

Nie ma chętnych. Panowie Komendanci, do tego wniosku wrócimy oczywiście na dzisiejszej 

sesji, tylko zgodnie z porządkiem obrad on będzie procedowany przy zmianach w budżecie, 

które są na koniec. To jeszcze na pewno odbędziemy przerwę i uzgodnimy ewentualnie 

wszystkie za i przeciw wnioskowi. Myślę, że do jakiegoś porozumienia dojdziemy, o czym 

poinformuje później Wójt Komendę Powiatową Policji w Jaśle. Dziękujemy bardzo za 

przybycie za wizytę. 

 

Robert Wróbel – Dziękuję bardzo za zaproszenie. Nie będziemy przeszkadzać, bo macie 

Państwo dużo innych zajęć. Do widzenia. 

 

Komendanci Policji opuścili salę posiedzeń. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady –Wysoka Rado wracamy do porządku obrad. Punktem 4 porządku 

obrad jest przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – sesji numer XXVIII. Czy są jakieś uwagi 

co do treści protokołu z poprzedniej sesji, bardzo proszę. Przechodzimy do głosowania 



nad protokołem z poprzedniej sesji. Kto jest za przyjęciem proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół sesji numer XXVIII został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia oraz zasad przyznawania okresowych 

stypendiów sportowych i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Przewodniczący Rady – Pierwszą uchwałą porządku obrad, Wysoka Rado, jest uchwała 

w sprawie ustanowienia oraz zasad przyznawania okresowych stypendiów sportowych i nagród 

dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. Jak doskonale radni pamiętają, to ta 

uchwała również była w porządku obrad poprzedniej sesji. W związku z tym, że pojawiła się 

uwaga biura prawnego Wojewody Podkarpackiego dotycząca konkretnego zapisu, mianowicie, 

aby nanieść w tej uchwale jeszcze zapis, że uchwała może dotyczyć sportowców 

niezrzeszonych w klubach sportowych, żeby taki zapis jeszcze do tej treści uchwały, która była 

na poprzedniej sesji procedowana, dodać, bo poniekąd, aby nie dyskryminować sportowców, 

którzy są niezrzeszeni w żadnych klubach sportowych. I to zostało ustalone z biurem prawnym, 

w związku z tym ta uchwała musiała trafić pod obrady sesji jeszcze raz. Jeśli są jakieś pytania, 

to służymy pomocą, po całą sprawą zajmował się Pan Sekretarz, także ewentualnie może 

udzielić jeszcze dodatkowych informacji, jeśli taka potrzeba jest. Jeśli nie ma chętnych do 

zabrania głosów odnośnie tej uchwały, przystępujemy do głosowania. Bardzo proszę o zajęcie 

stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. Stwierdzam, że po przeprowadzonych głosowaniu 

13 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, a więc uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołectwa do „Podkarpackiego Programu 

Odnowy Wsi na lata 2021-2025”. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt szósty porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sołectwa do „Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2021-2025”. Tutaj może pokrótce 

bym prosił może Pana Wójta o krótką informację na temat konieczności podjęcia tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Panowie Sołtysi, 

miejscowość Pielgrzymka przystąpiła do tego Projektu Odnowy Wsi. To jest program na lata 

2021-2023. Tak to w tym programie jest, że ta miejscowość przez te kolejne lata, czyli przez 3 

lata, w tym uczestniczy i z tego tytułu może pozyskać środki. To są środki w tej chwili w postaci 

10 000 zł rocznie netto, z tym że druga część tych pieniążków musi pochodzić z funduszu 

sołeckiego. I z tego co wiem, to w tej chwili w miejscowości Pielgrzymka będzie robione przy 

szkole, będzie zakupione wyposażenie placu zabaw, czyli Pani Dyrektor wybrała wspólnie 

z Radnymi, wybrali jakiś tam właśnie w tych projektach, z których mamy tam te folderki i to 

jest chyba wiem, że 20 000 netto kwota za zakup tego domku dla dzieci. Nie będzie to jakiś 

plac zabaw, tak jak robiliśmy w Samoklęskach, bo to kosztowało nas 80 000 zł, ale już jakaś 



część, coś tam dla tych dzieciątek będzie i myślę, że z pożytkiem właśnie dla szkoły i dla tych 

dzieci. Także to jest na ten rok. Na przyszły rok to też tam jest zapisane prace w domu ludowym, 

ale tak jak mówię to jest 50 na 50, też z funduszu sołeckiego. Z tego co się orientowałem, to 

też wcześniej można było w takich programach uczestniczyć. Nie wiem czy uczestniczyła 

Gmina, ale to może Państwo radni, którzy już są kolejną kadencję może na ten temat coś więcej 

wiedzą jak to wyglądało, bo taka możliwość była, bo to trwa już od kilku lat i można było 

składać wnioski o to i korzystać z takich możliwości. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Wójtowi. Bardzo proszę o pytania. Bardzo proszę 

Przewodniczącego Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec – Panie Wójcie, ale czy tylko jedna wieś mogła z tego skorzystać w tej chwili? 

Czy więcej wsi mogło z tego skorzystać? 

 

Wójt Gminy – Tak, w tym projekcie może wziąć udział jedna z miejscowości w danym 

okresie. Po skończeniu tego okresu wtenczas kolejna miejscowość może przystąpić do tego 

projektu i uczestniczyć. Jakie będą warunki nie wiemy, ale na tą chwilę, tak jak mówię, jest to 

50 na 50 z tym funduszem sołeckim. Trzeba by się dogadać też u siebie z sołtysem i funduszem 

sołeckim, żeby tutaj te środki zabezpieczyć i w tym kierunku iść. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos? Czy są pytania w związku z tą uchwałą, Wysoka Rado, bardzo proszę. Przechodzimy do 

głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady –13 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Pielgrzymka na lata 2021-2025. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie 7 porządku obrad znajduje się podjęcie uchwały 

w  sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pielgrzymka na lata 2021-2025. To też 

bym może pokrótce Pana Wójta prosił o dwa zdania komentarza. 

 

Wójt Gminy – Dwie miejscowości, tutaj robiliśmy te strategie, akuratnie przy okazji też tutaj 

potrzebna, strategia była robiona dla miejscowości Czekaj i Pielgrzymka. Tam było związane 

z tą kanalizacją, w miejscowości Czekaj. Też była nam potrzebna strategia. Jeżeli jestem tutaj 

przy głosie się to powiem tylko, że tak jak wiecie, nie udało nam się pozyskać finansowania na 

kanalizację w Czekaju, ale jeżeli jakieś środki się nam pojawią, to będziemy chcieli wykonać 

ten kawałek tej kanalizacji. Tam nie ma tak dużo i wartałoby też. Projekt jest na ukończeniu, 

do końca kwietnia mamy mieć ukończony ten projekt, także będziemy mieć wszystkie 

dokumenty i możemy wykonywać, realizować to zadanie. 



 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Proszę o pytania w związku z tą uchwałą. Nie 

zgłoszono pytań. Przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Również 13 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty innym instrumentem płatniczym 

podatków, opłat i innych niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 

publicznoprawnym stanowiących dochody budżetu Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 8 w porządku obrad, Wysoka Rado, zawiera podjęcie uchwały 

w sprawie dopuszczenia zapłaty innym instrumentem płatniczym podatków, opłat i innych 

niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym stanowiących 

dochody budżetu Gminy Osiek jasielski. Jak wynika z projektu uchwały to uchwała stwarza 

możliwość wprowadzenia innych możliwości niż gotówkowa zapłata za wymieniony właśnie 

rachunki, które by się odbywały właśnie za pomocą terminala płatniczego i karty płatniczej. 

Żeby to można było wprowadzić w kasie Urzędu Gminy potrzebna właśnie jest uchwała i zgoda 

Rady Gminy Osiek Jasielski, co w tym momencie czynimy. Czy są jeszcze jakieś pytania 

w związku z uchwałą? Przechodzimy do głosowania zatem. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta w 13 głosami za. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Osiek Jasielski 

na lata 2021-2024. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 9 w porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie w Gminie Osiek Jasielski na lata 2021-2024. Wysoka Rado, jest to program, 

na którym działa, bazuje, w naszej Gminie zespół interdyscyplinarny, który prowadzi działania 

także z zakresu niebieskiej karty, jakie też się pewnie pojawiają w naszej Gminie. I taki program 

należy aktualizować co kilka lat. W tym momencie mamy przedstawiony do uchwały Program 

na lata 2021-2024. Co Program zawiera to radni na pewno się zapoznali w dokumentacji 

przesłanej przed sesją. Tak może tylko pokrótce co on zawiera: diagnoza problemu przemocy 

na terenie Gminy Osiek Jasielski, kto jest beneficjentem tego programu, realizatorzy programu, 

zadania do realizacji, przewidywane efekty realizacji programu, monitorowanie, finansowanie 

programu i to jest praktycznie cała treść programu, jaka została Wysokiej Radzie 

przedstawiona. Ja tylko dodam, że Przewodniczącą zespołu interdyscyplinarnego jest 



pracownik GOPS-u w Osieku Jasielskim, którym jest Pani Jolanta Maguda. W związku ze 

swoimi obowiązkami zawodowymi nie mogła uczestniczyć w sesji, ewentualnie jeżeli będzie 

taka potrzeba, to będziemy prosić Panią Przewodniczącą o wyjaśnienia po krótkiej przerwie. 

Bardzo proszę czy są pytania w związku z programem przeciwdziałania przemocy w rodzinie? 

Program bardzo czytelnie napisany, tak jak mówię, po to, aby ten zespół do spraw przemocy 

mógł funkcjonować, co jest zresztą obowiązkiem ustawowym przy każdym GOPS-ie czy też 

MOPS-ie. Jeśli nie ma pytań co do treści programu, przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Głosowanie z wynikiem 13 głosów za, bez głosów przeciw i bez 

głosów wstrzymujących się. Wysoka Rado proszę o 5 minut przerwy. 

 

(Przerwa w obradach Rady Gminy Osiek Jasielski). 

 

Przewodniczący Rady – Wznawiam obrady XXIX sesji Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy, Wysoka Rado, do punktu 10 porządku obrad - 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Czasami 

rozmowy kuluarowe są potrzebne i tutaj każde wątpliwości z tymi zmianami związane zostały 

w trakcie przerwy wyjaśnione. W związku z tym bardzo proszę, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w sprawie tej uchwały, dopytać ewentualnie o zaproponowane zmiany, jakie mają 

dotyczyć budżetu Gminy na bieżący rok, bardzo proszę. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo radni, tak jak Przewodniczący tutaj 

wspomniał na, przerwie omówiliśmy parę rzeczy, może nie wszyscy uczestniczyli, ale też tutaj 

były takie pytania na co jest zabezpieczone te 8 000, co chodzi o stadion w Samoklęskach. 

Tak jak tutaj powiedziałem jest to tak zwane napowietrzanie, czyli nakłuwanie tego stadionu 

i zasypanie piaskiem i wyszczotkowanie. Chodzi o to, aby ta murawa była bardziej miękka 

i nie była takim klepiskiem. Firma przyjedzie, wykonana nam taki zabieg. 

Też zabezpieczyliśmy takie środki na dwa stadiony, na stadion w Osieku, jeżeli będzie taka 

potrzeba, a na pewno jest taka potrzeba na stadionie w Samoklęskach. Co do stadionu w Osieku, 

tak jak mówię, jeszcze sprawdzimy, czy jest to potrzebne. Jeżeli będzie potrzebne, to te środki 

pozwolą nam na to, w tych pieniądzach zmieścimy się na obu stadionach. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są jeszcze pytania w związku 

ze zmianami, bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań przechodzimy do głosowania nad zmianami 

w budżecie na bieżący rok. 



 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Wynik głosowania – 13 głosów za. Wysoka Rado, 

w tym miejscu pozwolę sobie jeszcze przekazać to, o co prosił radny Gortad Łukasz, ponieważ 

zmiany zawierają również pewną pulę pieniędzy na stworzenie projektu kanalizacji 

w miejscowości Czekaj, o czym też Wójt wspominał, który był złożony wcześniej, 

po przeprowadzonym głosowaniu, jeśliby to było tak pomyślnie, jak to nastąpiło, kazał 

podziękować Wysokiej Radzie za przeznaczenie tych środków na projekt tego odcinka 

kanalizacji w miejscowości Czekaj, co też w tym momencie robię. Dziękuję bardzo w imieniu 

radnego Gortada. Pan Wójt, bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy - nawiązując do wypowiedzi Pana Przewodniczącego, jak wiecie Państwo, nie 

otrzymaliśmy środków, na które był złożony wniosek. Tam było w formie zaprojektuj i 

wybuduj, ale jednocześnie też wykonywaliśmy ten projekt na budowę tej kanalizacji, dlatego, 

to co wspomniał Pan Przewodniczący, te środki są na to przeznaczone. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. WPF w punkcie 11. Może krótko Pani Skarbnik 

nam przedstawi nam te zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

Małgorzata Matuszyk Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Bardzo proszę czy są pytania? W 

związku z WPF-em i z zmianami zaproponowanymi? Jeśli nie ma pytań przechodzimy do 

głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. Wykaz głosowanie radnych stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Osiek Jasielski 

na lata 2021-2026 zostały przyjęte jednogłośnie. Dziękuję wszystkim za głosowania nad 

projektami dzisiejszych uchwał przygotowanych w porządku obrad.  

 

Ad. 11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do informacji Wójta z wykonania uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji oraz realizacji pracy w okresie międzysesyjnym. Oddaję głos Panu Wójtowi. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, uchwały podjęte 

na poprzedniej sesji zostały przekazane do realizacji. Z innych spraw, nad którymi się pracuje, 

mamy przede wszystkim budowę chodników. W tej chwili Powiatowy Zarząd Dróg rozpoczął 



pracę w miejscowości Samoklęski nad dokończeniem chodnika, który był rozpoczęty w roku 

ubiegłym. To jest pierwszy etap, drugi etap będziemy tutaj swoimi środkami i swoimi siłami 

wykonywać, to za pomocą naszego Zakładu Komunalnego, tak jak w roku poprzednim. Było 

to dla nas bardziej korzystne. Zakupimy kostkę na budowę chodnika w miejscowości 

Samoklęski, to jest 240 m i w miejscowości Osiek Jasielski – 500 m chodnika. Ten chodnik 

będzie o szerokości 2 m, ponieważ przepisy się zmieniły i chodniki, które są budowane w tej 

chwili, są budowane o szerokości 2 m, oczywiście jeżeli gdzieś nie pozwala, jest zwężenie, 

to z miejscowym przewężenie, ale tutaj w Osieku akuratnie te 2 metry na całym odcinku 500 m 

będzie wykonane. Mamy wykonany projekt na to i w tej chwili też będziemy się starać po to, 

aby po zakupieniu tych materiałów, te prace zostały rozpoczęte. Jestem po rozmowie z Panem 

Starostą, z Panią Dyrektor. Byliśmy tam z Radną Powiatową Panią Ireną Baciak, także tutaj 

uzgodniliśmy pewne te prace na ten rok, na naszej Gminie. Myślę, że troszkę tego będzie, także 

będziemy pracować i współpracować z Powiatem, tak aby te chodniki zostały wykonane. Mamy 

jeszcze do wykonania chodnik w miejscowości Mrukowa i również będzie zlecone zrobienie 

dokumentacji w miejscowości Zawadka Osiecka i to jest też odcinek 500-metrowy. Pewno 

troszkę tam potrwa, bo tam też przechodzą kable światłowodowe, ale to już projektanci będą się 

nad tym pochylać i ten projekt, tak jak mówię, zostanie zlecony do wykonania. W tym momencie 

też jest wykonywany ten projekt na przebudowę drogi ze ścieżką pieszo-jezdną w miejscowości 

Zawadka, to jest od Markuszki-Załęża w kierunku Zawadki. Tam jest około 900 m. Także 

te prace są po prostu wykonywane. Mam taki informacje, że gdzieś około, po 10 maja, będzie 

już coś wiadomo na temat składanych wniosków na Fundusz Dróg Samorządowych. Myśmy 

tutaj składali dwa wnioski. Jedna droga w miejscowości Osiek, ona nam wypadła z przyczyn 

formalnych, natomiast zostały nam trzy drogi w miejscowości Mrukowa. Tutaj myślę, że już do 

połowy maja będziemy wiedzieć czy otrzymamy środki na przebudowę tej drogi. Myślę, 

że jestem dobrej myśli, że uda się nam, jeżeli takowe środki będą, to też dołożymy, nie wiem na 

jakim to będzie poziomie, czy 70 czy 80% dofinansowania, ale oby było jak najwięcej, wtenczas 

jak najmniej środków pójdzie naszego budżetu. Myślę, że na tą chwilę to tyle. Jeżeli byłyby 

jakieś pytania. Może jeszcze, jeżeli jestem przy głosie, bo tam były pytania niektórych radnych 

też, jakie ponieśliśmy koszty związane z zimowym utrzymaniem dróg i chodników. A więc 

kwota, którą wydaliśmy z budżetu na zimowe utrzymanie, odśnieżanie dróg to kwota 69 700 zł, 

mówię w zaokrągleniu. Także tutaj, myślę, że mimo, że zima była dość mocna, jakiś dużych 

kosztów nie ponieśliśmy. Też, jak Państwo wiecie, ogłosiliśmy przetarg na dokończenie Domu 

Ludowego w Załężu. Sytuacja wyglądała tak, że firma, która zaoferowała nam cenę, jaka 

zmieściła się w kwocie, którą mieliśmy zabezpieczonej, niestety, ale nie złożyła dokumentów 

prawidłowo. Z sześciu firm, które składały dwie były tylko złożone prawidłowo, ale one 

przewyższały wartość zadania. Także ogłosiliśmy drugi przetarg. W tej chwili jest ogłoszony 

przetarg i czekamy na oferentów. Myślę, że tym razem będzie już to załatwione dobrze i myślę, 

że firmy popodpisują te odpowiednie dokumenty i dojdzie do realizacji tego zadania. Dziękuję 

bardzo. Jeżeli będą pytania, proszę bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu wójtowi za informację. Czy są jakieś pytania do 

Pana wójta? 

 

Nie zgłoszono pytań. 



Ad. 12. Interpelacje radnych 

 

 

Przewodniczący Rady – przechodzimy do interpelacji radnych. Czy są jakieś interpelacje? 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady – jeśli nie ma, to przechodzimy do wolnych wniosków. I teraz bardzo 

proszę, bo na sesji również uczestniczy osoba od początku, mieszkaniec wsi Samoklęski, Pan 

Bobula i chciałby zabrać głos. Bardzo proszę.  

 

Pan Eugeniusz Bobula zabrał głos. Przedstawił sprawę zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Samoklęski dla terenu, na którym położone są jego działki. 

Wyjaśnił, że zmiana miała miejsce za poprzedniego Wójta. Jego dwie działki została 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wyłączone i przeznaczone pod budowę 

wiatraków. Stwierdził, że został wprowadzony w błąd, a zmiana nastąpiła wbrew jego woli. 

Wskazał, że w tej sprawie zwracał się do Gminy w poprzednich kadencjach, jednakże nie 

otrzymał żadnej odpowiedzi. Zwracam się również do obecnego Wójta i otrzymał odpowiedź, 

ale ona go nie satysfakcjonuje. Zwrócił się o podjęcie działań, ponieważ chciałby te działki 

przepisać, aby mogły zostać wykorzystane na cele budowlane. Miały być tam budowane 

wiatraki, jednakże obecnie nic się tam nie dzieje, a on nie może wykorzystywać swoich działek. 

 

Przewodniczący Rady wskazał że zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 

terenu przeprowadzone zostały na początku lat 2000-nych. Wyjaśnił, że nie jest w stanie 

wskazać, jakie są możliwości działania w tym zakresie, ponieważ nie jest prawnikiem. Wskazał 

że procedura przyjęcia planu zagospodarowania przestrzennego jest uregulowana przepisami 

prawa i odbywa się wedle określonej procedury. Stwierdził, że zwróci się do Wójta o wyjaśnienie 

tej sprawy. 

 

Głos zabrał również Radny Marek Kiełbasa Wiceprzewodniczący Rady Gminy, który wyjaśnił 

że sprawa została przedstawiona i Wójt się do niej odniesie. Sprawą może zająć się również 

Komisja Rewizyjna Rady. Wskazał jednocześnie, że zmiana planu jest skomplikowaną 

i kosztowną procedurą.  

 

Pan Wójt poinformował, że pismo od Pana Bobuli wpłynęło do Urzędu. Odpowiedzi udzielił 

Kierownik Referatu GPRiOŚ. Wskazał, że problem nie tkwi w kosztach ewentualnej zmiany, 

ale najważniejsze jest to, czy prawnie możliwa jest zmiana, ponieważ tam powstała farma 

wiatrowa. Gdy wpłynęło pismo Pana Bobuli, w trakcie jego analizy stwierdzono, że jego działki 

znajdują się w obszarze przeznaczonym na budowę wiatraku, one są bez prawa zabudowy. Jeśli 

przepisy prawa zmieniłyby się w tym kierunku, że zmniejszyłyby się strefy wokół wiatraków, 

wówczas można by pomyśleć o zmianie planu, ale tego nie można w tym momencie przesądzać. 



Wskazał, że na podstawie rozmowy z Kierownikiem Referatu GPRiOŚ, na chwilę obecną nie 

jest możliwa zmiana planu. 

 

Głos zabrał również Radny Tomasz Źrebiec, który wskazał, że w przedmiotowej sprawie ważne 

jest czy Pan Bobula w trakcie zmiany planu nie wyraził zgody lub też nie wniósł protestu. Jeśli 

tak było, wówczas zmiana została dokonana prawidłowo i nie jest możliwe jej cofnięcie. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jeszcze jakieś inne wolne wnioski? Bardzo proszę Wysoką 

Radę. Bardzo proszę Pana Wiceprzewodniczącego. 

 

Radny Marek Kiełbasa – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, prosiłbym, 

aby zaingerować, ponieważ wzdłuż chodnika w drodze wojewódzkiej, jak i powiatowej 

w miejscowości Świerchowa wypadają dosyć duże dziury, są podmywane. Zarówno wzdłuż 

drogi powiatowej od Świerchowej do Osieka, zwłaszcza przy kapliczce po prawej stronie, 

jak również przy drodze wojewódzkiej od krzyżówki jakieś 100 m w górę po lewej stronie jest 

dziura dosyć duża, jest to niebezpieczne dla pieszych. Prosiłbym, żeby to zgłosić. 

 

Wójt Gminy – Panie Radny, nie ma problemu, zgłosimy to, ale chcę przypomnieć, że mamy 

radnych z naszego okręgu. Ci Państwo Radni byli na poprzedniej sesji, dlatego prosiłbym 

też kierować takie sprawy, ponieważ oni tam są na bieżąco. Oni uczestniczą, i w komisjach, 

i w sesjach i prosiłbym te sprawy kierować do nich, ponieważ oni na pewno te sprawy by zgłosili 

łatwiej będzie. My postaramy się też zakomunikować o tych sprawach jeżeli coś takiego jest. 

Ja tam prosiłem jeszcze, aby radni, sołtysi zobaczyli na naszych gminnych drogach, bo też nie 

po wszystkich jeździmy i aby zlokalizować jakieś dziury, które są na naszej Gminie, bo przede 

wszystkim na te drogi mamy tytuł do nakładów. Chcielibyśmy je załatać masą na gorąco, 

ewentualnie na zimno, kwestia ile tego będzie. Prosiłbym, jeżeli ktoś sołtysów, radnych jeszcze 

nie zgłosił tych spraw to bardzo proszę o zgłoszenie do naszego Kierownika Zakładu 

Komunalnego i tutaj panowie z Zakładu Komunalnego zajmą się tym i te remonty wykonają. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo, w wolnych wnioskach jeszcze Wysoką Radę. Ja tylko 

jeszcze przypomnę na koniec o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. Mam nadzieję, 

że wszyscy radni złożyli. Termin upływa jutro, ostatni dzień kwietnia, w którym można to 

oświadczenie majątkowe złożyć. Także jeśli są radni, którzy jeszcze tego obowiązku nie 

dopełnili, to proszę pamiętać, że jutro jest ostatni dzień składania oświadczeń majątkowych. Czy 

ktoś jeszcze chciałby w wolnych wnioskach? 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 14. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, na tym kończę XXIX sesję 

Rady Gminy w Osieku Jasielskim, dziękując wszystkim za przybycie. Dziękuję bardzo. 

 

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

Przewodniczący Rady 

Gminy Osiek Jasielski 

 

Piotr Wojdacz 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


